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országgyűlési képviselő
Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
nemzeti erőforrás miniszter úrhoz:

„Van-e arra vonatkozó kimutatásuk, hogy milyen típusú iskolákban, mely
korosztályoknál jelent nagyobb problémát a kábítószer kérdése? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban végzett felmérések szerint egyre inkább megn őtt a tiltott szerek fogyasztása a

fiatalok körében, sőt egyre korábbra esik a tiltott vagy legálisan hozzáférhet ő kábítószerek első

használatának id őpontja is. Ilyen körülmények között nyílván nagy hangsúlyt fektetnek az érintett

korosztályok szokásaink vizsgálatára, ellenőrzésűkre .

Kérdezem MinNzter Urat:

Van-e arra vonatkozó kimutatásuk, hogy milyen típusú iskolákban, mely korosztályoknál

jelent nagyobb problémát a kábítószer kérdése ?

Van-e arra vonatkozó kimutatásuk, konkrétan melyik iskolában hány kábítószerrel

kapcsolatos bejelentés, ügy volt?

Amennyiben va. ilyen, azokat kérem, küldje meg részemre.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . február 6 .

Dr: Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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